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ZAPISNIK 

1.  redne seje SVETA STARŠEV OŠ Loka Črnomelj, ki je bila v  torek, 27. 9. 2022, 

ob 18. uri v predavalnici Osnovne šole Loka Črnomelj 

 

Prisotni člani sveta staršev (priloga 1 – podpisna lista) 

Ostali prisotni:  

 Damjana Vraničar, bivša ravnateljica 

 Boštjan Papež, novi ravnatelj 

 Sonja Malnarič, pomočnica ravnatelja 
 

Ravnatelj Boštjan Papež je vse prisotne pozdravil in povedal, da po veljavnem poslovniku 

Sveta staršev OŠ Loka prvo sejo sveta staršev v tekočem šolskem letu skliče ravnatelj.  

Predlagal je naslednji dnevni red: 

1. Volitve predsednika in namestnika predsednika sveta staršev OŠ Loka Črnomelj za 
šolsko leto 2022/2023 

2. Pregled in realizacija sklepov zapisnika zadnje seje 
3. Volitve predstavnikov staršev v šolski sklad 
4. Pregled  Analize Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2021/2022 
5. Pregled Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 
6. Predlogi in pobude staršev s 1. roditeljskega sestanka 
7. Pobude in predlogi 

 

Ker pripomb in dopolnil člani niso imeli, je predlagal sprejem dnevnega reda. 

 Glasovanje: 22 prisotnih, vsi ZA. 

 Sklep 1: Predlagan dnevni red je sprejet. 

Ravnatelj je predlagal, da zapisnik piše pomočnica ravnatelja Sonja Malnarič. Prisotni so se 

strinjali. 

Glasovanje: 22 prisotnih, vsi ZA. 

 Sklep 2: Zapisnik 1. redne seje Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj piše Sonja Malnarič.  

 

Ravnatelj je na diaprojekciji pokazal sestavo Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 

2022/2023. 

Predstavil jim je  poslovnik Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj , ki jim je dostopen tudi na šolski 

spletni strani. 

Izpostavil je naloge in pristojnosti sveta staršev: 

http://osloka.splet.arnes.si/files/2021/05/PoslovnikS%C5%A0-sprejet13052021.pdf
http://osloka.splet.arnes.si/files/2021/05/PoslovnikS%C5%A0-sprejet13052021.pdf
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 predlaga nadstandardne programe, 

 daje soglasja k predlogu ravnatelja o nadstandardnih storitvah, 

 sodeluje pri nastajanju predloga programa razvoja šole, vzgojnega načrta, pri pravilih 
šolskega reda ter daje mnenje o LDN, 

 daje mnenje o kandidatih, ki izpolnjujejo pogoje za ravnatelja, 

 razpravlja o poročilih ravnatelja o vzgojno-izobraževalni problematiki, 

 obravnava pritožbe staršev v zvezi z vzgojno-izobraževalnim delom, 

 voli predstavnike staršev v svet šole in druge organe, 

 lahko sprejme svoj program dela sodelovanja s šolo, zlasti glede vključevanja v 
lokalno okolje, 

 v dogovoru z vodstvom šole lahko ustanavlja oziroma oblikuje delovne skupine,  

 opravlja druge naloge v skladu z zakonom in drugimi predpisi. 
 

Točka 1: Volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev OŠ 

Loka Črnomelj 

Ravnatelj je predstavil prisotnim 8., 9., 10. in 11. člen Poslovnika Sveta staršev OŠ Loka 

Črnomelj, ki se navezujejo na izvolitev predsednika in namestnika predsednika. Povabil jih je 

h glasovanju o načinu izvedbe volitev, ki so lahko javne ali tajne. 

Glasovanje za javne volitve: 22 prisotnih, vsi ZA. 

 

Sklep 3: Volitve za predsednika Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 2022/2023 

so javne. 

Prisotne je povabil k podajanju predlogov. Starši so predlagali za predsednico Dolores Šober 

in njenega namestnika Uroša Likarja. Oba sta podala ustno soglasje. 

Glasovanje: 22 prisotnih, vsi ZA. 

 

Sklep 4: Predsednica Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 2022/2023 je Dolores 

Šober, njen namestnik pa Uroš Likar.  

Ravnatelji je čestital Dolores Šober za  izvolitev za predsednico SS in jo povabil, da ona vodi 

sejo naprej. Po predlogu Dolores Šober je sejo še naprej vodil ravnatelj Boštjan Papež.  

 

Točka 2: Pregled in realizacija sklepov zapisnika zadnje seje 

Zapisnik zadnje seje je že objavljen na šolski spleti strani. Ravnatelj je na kratko povzel 

njegovo vsebino. Prisotne je povabil, da ga potrdijo. 

Glasovanje: 22 prisotnih, vsi ZA. 

 

 Sklep 5: Zapisnik 4. redne seje Sveta staršev OŠ Loka  v šolskem letu 2021/2022 je potrjen. 
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 Točka 3: Volitve predstavnikov staršev v šolski sklad 

Ravnatelj je povedal, da je potekel mandat članom sveta staršev v Upravnem odboru 

šolskega sklada. Upravni odbor je sestavljen iz 4 predstavnikov staršev in treh predstavnikov 

strokovnih delavcev šole.  Dejavnost sklada je pridobivanje sredstev iz prispevkov staršev, 

občanov, donacij, zapuščin in drugih virov. Od tega šolskega leta naprej si sklad lahko 

pridobiva sredstva tudi iz naslova donacij posameznega rezidenta iz namenitve dela 

dohodnine za posamezno leto. Prisotne je seznanil z bilanco stanja na računu šolskega 

sklada. Svet staršev je za člane šolskega sklada predlagal Darinko Absec, Natašo Štrucelj, 

Dolores Šober in Bojano Klobučar. Predlagani so podali ustno soglasje. 

Glasovanje: 22 prisotnih, vsi ZA. 

 

Sklep 6: V Upravni odbor šolskega sklada so bili izvoljeni Darinka Absec, Nataša Štrucelj, 

Dolores Šober in Bojana Klobučar. 

 

Točka 4: Pregled  Analize Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2021/2022 

Ravnatelj je povabil bivšo ravnateljico Damjano Vraničar,  da predstavi Letni delovni načrt za 

šolsko leto 2021/2022. Predstavila je glavne točke, starši so lahko spremljali tudi projekcijo. 

Plan dela je bil v celoti dosežen. Pomemben dogodek je bil tudi podpis pogodbe za gradnjo 

nove šole. V počastitev temu so na šoli izvedli Mozaik umetniškega ustvarjanja, ki je zajemal 

kar 4 prireditve. Največja izmed njih je bila spevoigra Kresniček, ki je zaradi izrednih razmer 

nastajala več let. V juniju 2022 pa je doživela tudi premierno predstavitev. Zaradi številnih 

aktivnosti na humanitarnem področju je šola pridobila zastavo Junaki našega časa. Skozi 

šolsko leto so se odvijale številne aktivnosti v okviru Unesco šole, tako smo v septembru 

2022 postali tudi pridružena članica ASP Unesco šol. Poletni meseci pa so bili v znamenju 

preselitve upravnih prostorov, računalniške učilnice in kuhinje ter rušenja stare šole.  

Analiza Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2021/2022 je Priloga 2. 

Na predstavljeno ni bilo vprašanj in pripomb. 

Glasovanje: 22 prisotnih, vsi ZA. 

Sklep 7: Analiza Letnega delovnega načrta OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 2021/22 je bila 

pregledana in soglasno sprejeta.  

 

Točka 5: Pregled Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 

Ravnatelj je podrobno predstavil Letni delovni načrt za šolsko leto 2022/2023. Starši so ga 

spremljali tudi na projekciji.  Za starše bo organizirano v aprilu 2023 predavanje Živeti z 

otrokom in ne za otroka. Šola bo uresničevala številne že utečene naloge, nekaj pa je tudi 

novih, in sicer: kandidirali bomo za ponoven naziv Kulturna šola, projekt eTwinning bomo 

razširili na več udeleženih učiteljev, sodelovali bomo v projektu UNESCO, se prijavili na 
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projekt Erasmus+ z učenci in izvedli raziskavo o medvrstniškem nasilju v 3. triadi v povezavi z 

Univerzo v Mariboru. 

Letni delovni načrt za šolsko leto 2022/2023 je Priloga 3. 

Na predstavljeno ni bilo vprašanj in pripomb. 

Glasovanje: 22 prisotnih, vsi ZA. 

Sklep 8: Letni delovni načrt OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 2022/23 je bil pregledan in 

soglasno sprejet.  

 

Točka 6: Predlogi in pobude staršev s 1. roditeljskega sestanka 

Pregledali smo predloge in pobude, ki so jih starši podali na 1. roditeljskih sestankih ali pa so 

bile poslane po elektronski pošti. Nanje so starši dobili tudi že odgovore.  

 1. A 
Pozornost pri objavi fotografij učencev na družbenih omrežjih (npr. “FB”) - 2 starša ne 
soglašata z objavami.  

o Šola ne objavlja fotografij na družbenih omrežjih, pri izvajanju dnevov 
dejavnosti pa bomo zunanje izvajalce opozorili, da ne smejo objavljati 
posnetkov, na katerih so učenci. 

Možnost JV v Loki, če učenka pride v spremstvu starejše sestre in gre potem na Stratus.  
o Učenec počaka v jedilnici, se priključi JV in gre lahko z avtobusom ob 8.15 na PH 

Stratus. (Obvezno o tem obveščen razrednik, ki opozori dežurnega učitelja.) 

 2. A 
 KOSILO: ponovno uvesti juho na jedilnik (vsaj v zimskem času).  

o To bo v danih pogojih zelo težko izvedljivo. V novi šoli pa zagotovo bo na 
jedilniku tudi juha. 

 2. B  
Starše moti, da starši ne vstopajo v šolo ter so “omejeni“ z urami odhoda v OPB. 

o To se ne bo spremenilo. Na šoli ugotavljamo, da je ta način bolj primeren za 
izvajanje učnega procesa.  

Dnevi dejavnosti - zadnjih 5 let ni večjih sprememb; v primerjavi z drugimi šolami so 
ponujene dejavnosti na OŠ Loka (razredna stopnja) zelo skromne (večina se jih izvaja v 
šolskem okolišu); zimski športni dan - zadnja leta ni snega, športni dan v preteklosti ni bil 
izpeljan (zakaj se ne načrtuje dejavnosti na Gačah); ni plavalnega športnega dne; skoraj 
vse belokranjske šole imajo izlet v ZOO Ljubljana ali Zagreb.  
Zakaj se aktivnosti ponavljajo? Bistra Buča, Šolski muzej v Ljubljani - enaka tematika; 
Otonova dogodivščina že drugič za iste učence.  

o Dnevi dejavnosti so večinoma izvajani v šolskem okolišu, ker to zmanjša stroške 
dejavnosti. 

o Plavalne dejavnosti se izvajajo v obliki 20 urnega tečaja plavanja v 3. razredu, 
športnega dneva v 4. razredu in šole v naravi s poudarkom na plavanju v 5. 
razredu. 

o Preveri se vsebinsko ujemanje omenjenih dni dejavnosti. Glede na ugotovljeno 
se dejavnost po potrebi zamenja. 
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o V novem šolskem letu se preveri vsebino, ceno in ustreznost dni dejavnosti po 
celotni vertikali. Na predlog sveta staršev se v primeru, da bodo načrtovane 
dražje dejavnosti,  preveri možnost porabe sredstev za pomoč pri plačilu iz 
šolskega sklada. 

SloFit - kakšni so bili rezultati? Mediji so objavili, da so izredno slabi. Ali to velja tudi za 
naše otroke? Bodo učitelji kaj spremenili, so dobili kakšne usmeritve? Glede na to da je 
šport enkrat na teden 2 šolski uri in enkrat 1 šolsko uro, da ni organizirane ene interesne 
dejavnosti, sklepamo, da so rezultati verjetno slabši. 

o Rezultati indeksa telesne mase in splošne motorične pripravljenosti so slabši od 
slovenskega povprečja. 

o SloFit projekt je namenjen predvsem staršem, da lahko dobijo povratno 
informacijo o otrokovem napredku in nasvete, na kakšen način bi lahko 
rezultate izboljšali.  

o Na šoli je športni aktiv organiziral izvedbo športnega dne za 1. triado, na 
katerem se je predstavilo 8 športnih klubov, ki delujejo v popoldanskem času v 
Črnomlju in se vanje lahko vpišejo učenci. Glede na poročilo klubov so se v 
vsakega od sodelujočih na novo včlanili povprečno 4 učenci.  

Zakaj je malica na PŠ Stratus tako pozno (10.05)? Nekateri otroci pridejo v šolo že ob    

6.30. 

o Malica je predvidena na vseh lokacijah po 2. šolski uri. Glede na trenutne 
razmere se tega ne da spreminjati. Učenci naj doma zajtrkujejo. 

Ali imajo otroci dovolj časa za kosilo (20 min)?  

o Za kosilo imajo dovolj časa. Je pa res, da so nekateri zelo izbirčni in se težko 
navajajo na nove okuse.  

Pohvala za športni dan Predstavitev športnih dejavnosti. 
o Tudi izvajalci so bili zadovoljni z izvedbo in bomo tudi v naslednjih letih planirali 

tak športni dan. Zagotovo je gibanje otrok tudi v popoldanskem času izrednega 
pomena za zdrav otrokov razvoj.  

Obvestila za dneve dejavnosti bi lahko razdelili/objavili 1 teden prej, ne pa 2 dni prej. 
o To vedno ni možno, ker ni vseh podatkov od izvajalcev aktivnosti. Učitelje 

bomo dodatno opozorili, da za dejavnosti, pri katerih je potrebna posebna 
oprema, razdelijo obvestila vsaj teden dni pred izvedbo.   

Starši so tudi predlagali, da se obvestila pošiljajo po elektronski pošti, ker jih sicer učenci 
založijo in pozabijo pokazati staršem. 

o S pobudo bodo seznanjeni razredniki. 
 

 4. C 
 Starš sprašuje, kdaj se odpre matična šola oz. ali bi lahko v šolo vstopil že pred 7.00 in 
nekje pri vratih počakal na jutranje varstvo, ki se začne ob 7.00. Prihajal bo namreč ob 
6.50.  

o Šola je odprta od 6. ure naprej. Učenec lahko počaka v jedilnici. 

 5. B 
V učilnici na podstrešju je zelo vroče, predlagajo postavitev klime.  
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o Na občino smo poslali vlogo za odobritev postavitve klimatske naprave. Šola 

drugih možnosti nima. Vse klime iz starega dela so se premontirale v »novi« 

del.   

     Posamezniki želijo dostop do Lopolisa (obnovitev oz. nova prijava).  

o Napišejo e-pošto pomočnici (navodila so dobili od razrednikov) in dobijo 

uporabniško ime in geslo. Vse ostalo urejajo s podjetjem LOGOS. 

 6. C 
Starši so imeli pripombo, da ponuja plačljivi dostop za starše do vsebin na portalu Lo.Polis 

premalo podatkov.  

o Za šolsko leto 2022/2023 imajo pri plačljivem dostopu vidne vse podatke.   

Izrazili so željo, da bi otroci, ki jih starši v šolo pripeljejo predčasno, lahko počakali v šoli na 

začetek pouka, zlasti v slabem vremenu.   

o Učenci lahko počakajo v jedilnici ali knjižnici. Učenci, ki prihajajo v šolo peš, 

naj ne prihajajo pred začetkom pouka.    

Ostale pripombe in rešitve: 

 Prijava v oblak – podaljšana 

 Angleščina na obeh podružnicah v 1. razredu kot ID 

 Zimski športni dan, še dodatna možnost pohod - planiran 
 

Podružnica Adlešiči: 

 Starši so najprej pohvalili razmere v šoli in so zadovoljni z delom podružnice in 
dejavnostmi, ki potekajo na njej. Še posebej so pohvalili EKO-vrt.  

 Kot problem so izpostavili prometno situacijo (postajališča, hitrost pred šolo in ograja 
oz. rampa do šole).  

 

Točka 7: Pobude in predlogi 

Ravnatelj je povabil prisotne k podajanju pobud in predlogov. 

 Predstavnica iz PŠ Griblje se je v imenu staršev zahvalila za organizirano jutranje 
varstvo. 

 Predstavnica iz PŠ Adlešiči se je zahvalila, da je šola prisluhnila pobudi staršev in 
organizirala za učence 1. razredov ID angleščina.  

 Predstavnik 5. razredov, ki se vozijo v Adlešiče, sprašuje, ali bi se lahko pouk zanje 
začel prej. Ravnatelj mu pove, da bo to zelo težko zaradi prevozov in dejavnosti, ki se 
izvajajo že na preduri.  

 Starši so  zadovoljni, da se je na nekaterih postajališčih izboljšala prometna varnost. 
Prepričani so, da tudi na podlagi pisnih ugotovitev, ki jih je delovna skupina 
lanskoletnega sveta staršev v sestavi Renata Lozar, Mateja Klepec in Heidi Špišič 
posredovala na občino. Mnenja so bili, da omenjena komisija ponovno pregleda vse 
pripombe staršev glede prometne varnosti in jih posreduje pristojnim na Občino 
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Črnomelj. Pomočnica  predlaga, da se v komisijo vključita tudi sodelavki, ki 
pregledujeta Načrt varnih poti za šolsko leto 2022/2023.  

 

Seja je bila zaključena ob 19.40 

 

Zapisala: Sonja Malnarič    Predsednica SS OŠ Loka: 

       Dolores Šober 

 

 

Priloga1: Lista prisotnosti 

Priloga2: Analiza LDN za šolsko leto 2021/2022 

Priloga3: LDN za šolsko leto 2022/2023 


